
VIDEO: „Íslám dobyje Německo jestli se vám
to líbí nebo ne! Nepotřebujeme zbraně,
dobudeme Německo tak, že se přemnožíme,“
říká muslim
- CZ24 News | 27. července 2022

NĚMECKO: Všichni muslimové, kteří přijdou do Evropy a nevzdají se islámu, jsou
džihádisté. Džihádista je totiž každý muslim, který přispěje k tomu, že je dané území časem
islamizováno. Velmi nesprávně většina lidí považuje za džihádisty jen ty, kdo fyzicky útočí
na nemuslimy, případně útoky plánuje.

Jenže nejúspěšnější džihádisté jsou ti, o nichž takřka nevíte. Přesně ti, kteří plánují džihád dělohami
jejich žen nebo konverzemi Evropanek. Jsou to přesně ti, jejichž úmysly systém včas neodhalí. V EU
je to navíc tak, že různé islámské organizace – včetně několika poboček Muslimského bratrstva –
jsou financovány přes EU z daní Evropanů.

Jenže Evropané si očividně rádi tento džihád zaplatí, neboť nadále volí takové politiky, kteří podobný
systém podporují. Za nejúspěšnější džihádistické skupiny považuji například Hizb ut Tahrir, který již
infiltroval velkou část Evropy. Jde o zastánce poklidného džihádu, bez násilí. Jedná se zpravidla o
inteligentnější jedince, než jsou ti, kteří se hlásí  k ISIS, Al Kajdě a dalším násilným bojůvkám.

I proto se umí se svými úmysly skrývat a v tichosti osnovat převzetí jednotlivých zemí. Oni ví, že v
Evropě pověstný meč nepotřebují – nebo jen v omezené míře.

A ví to již většina muslimů. I to je důvod, proč se nyní v tak obrovských počtech opět vydávají do
Evropy. Motivací nejsou jen dávky, motivací je i snaha stát se jedním z džihádistů, jedním z těch, kdo
přispějí k přeměně evropských zemí v chalífáty pod právem šaría. I za takový džihád se totiž
dostanou do nebe.

Video, na které se můžete podívat níže (německy s anglickými titulky), jste již možná viděli, bylo
natočeno již před časem. Ale opakování je matkou moudrosti. Proto nyní, kdy se dostává invaze na
některých místech na rekordní čísla, aniž by to většina Evropanů vnímala, pokládám za vhodné opět
připomenout, jaká je hlavní motivace jejich cesty do Evropy. Uvědomte si, že 99% příchozích jsou
muslimové.

Muslim, který žije v Německu říká, že islám přijde do Německa, ať už to Němci chtějí nebo ne.
Upozorňuje, že na to, aby zemi dobyli, nepotřebují zbraně. Dále zhruba říká:

„Vezmeme si vaše dcery a uděláme z nich muslimky! Vaše dcery budou nosit hidžáb, vezmou si
vousatého muže, muslima. My se rychle množíme. Vy máte maximálně dvě děti. My máme 6-7 dětí. A
můžeme mít i čtyři manželky. Vy Němci jste možná spokojeni s tím, že máte  jedno dítě a psa.  Za to,
že vás přemnožíme, si můžete sami….“
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